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Protokół posiedzenia nr 64/2022 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 9 maja 2022r. od godz.13.00 do 16.00, Ratusz 

 

Skład komisji - 5 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 5 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

- Dyrektor MOPS – Marzenna Utko 

Ad. pkt 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński, 

który powitał zebranych, stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2 

Następnie przewodniczący obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Wizja lokalna przy realizacji inwestycji adaptacja byłego budynku Przedszkola na Środowiskowy 
Dom Wsparcia ul. Sikorskiego 46.  

4. Analiza pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. 
5. Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji realizowanych przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

6. Analiza wykonania budżetu miasta za I kwartał 2022 roku. 

7. Monitoring bieżących programów i inicjatyw związanych z pozyskiwaniem środków zewnętrznych. 
8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia 
 
do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja przyjęła  jednogłośnie. 

 
Ad. pkt 3  

W godz. od 13.00 do 13.30 odbyła się część wyjściowa komisji. Komisja dokonała wizji lokalnej 

realizowanej inwestycji pn.: „Adaptacja byłego budynku Przedszkola na Środowiskowy Dom Wsparcia 

przy ul. Sikorskiego 46”. Następnie omówiono stan zaawansowania inwestycji. Komisja stwierdziła, że 

prace stoją w miejscu, brak postępu  prac  od ostatniej wizji lokalnej. Dlatego należy być 
bezwzględnym, jeżeli są przewidziane kary za niedotrzymanie terminu,  to należy z nich skorzystać.   

Z-ca Burmistrza powiedział, że są monity z prośbą o przyspieszenie prac do wykonawcy. Będą 

wykorzystywane wszystkie dostępne i możliwe narzędzia. Przewodniczący komisji Marian Toruński   
poprosił Naczelnika Rozwoju Miasta Karola Lizureja o sporządzenie notatki ze spotkania Rady Budowy 

z inwestorem. 
Ad. pkt 4  

Dyrektor MOPS  Marzenna Utko dokonała analizy pomocy społecznej i polityki prorodzinnej za 2021r. 

Omówiła sprawozdanie z działalności MOPS w Kętrzynie za 2021 rok., sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2021r. Komisja zapoznała się również ze sprawozdaniem z realizacji 
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Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

dla Miasta Kętrzyn za 2021 r.  

 
Ad. pkt 5  

Naczelnik Rozwoju Miasta Karol Lizurej zapoznał  komisję ze stanem realizacji inwestycji realizowanych 

przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

 
Ad. pkt 6 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec przeanalizowała wykonanie budżetu miasta za I kwartał 2022 

roku. Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt 7 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel wraz z Wiolettą Stadnik przekazał informację z zakresu bieżących 

programów i inicjatyw związanych z pozyskiwaniem środków zewnętrznych. Uwag nie wniesiono. 
Ad. pkt 8 

Radny Czesław Ćwik zwrócił się z zapytaniem, czy jest techniczna możliwość poszerzenia  
ul. Królowej Jadwigi, od ul. Kazimierza Wielkiego w stronę wyjazdu. 

Naczelnik Rozwoju Miasta Karol Lizurej stwierdził, że sprawdzi w e-mapach czy istnieje taka 

możliwość. 
Przewodniczący komisji Marian Toruński zgłosił wniosek na prośbę mieszkańców  o ustawienie ławek 

na ul. Limanowskiego i Chrobrego. 
Skarbnik Miasta udzielała odpowiedzi, że  kosz ławki to ok. 10 tyś. zaproponowała spotkanie z 

wydziałem i ustalenie lokalizacji i sposobu ewentualnego sfinansowania. 

Przewodniczący komisji Marian Toruński zaapelował, aby na okres letni postawić w kilku miejscach  w 
mieście toalety przenośne. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel przekazał radnym informację, że wyremontowane zostały toalety 
miejskie i po odebraniu przez sanepid zostaną udostępnione mieszkańcom. Po za tym można korzystać 

również z toalet w jednostkach miejskich  i Amfiteatrze. 

   

Ad. pkt 9 

 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska  (-) 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

(-) Marian Henryk Toruński 

 

 


